

# CLIENT ADVISORY

July 6, 2020

## Safe Food for Canadians Regulations (SFCR) License for Manufactured Food Commodities

Dear Valued Import Customer,

This notice is to inform importers and brokers that the Canadian Food Inspection Agency (CFIA) will be updating the Automated Import Reference System (AIRS) to include the Safe Food for Canadians Regulations (SFCR) license requirement for the manufactured food commodities that will require a SFCR license on July 15, 2020.

On July 15, 2020, new requirements relating to licensing, preventive controls and traceability under the SFCR begin to apply to businesses in the manufactured food sector. However, as announced on [April 7, 2020](#), the CFIA will not prioritize compliance activities related to these requirements during the pandemic.

The list of affected HS codes will be provided on July 15, 2020.

To find out if and when you need a SFCR license, refer to the [licensing interactive tool](#).

Thank you for being our Valued Customer. If you have any questions, please do not hesitate to contact your C.H. Robinson commercial representative for further information.

## Exigence du Règlement sur la salubrité des aliments au Canada (RSAC) pour les aliments manufacturés

Cher Client:

Cet avis est pour informer les importateurs et les courtiers que l'Agence canadienne d'inspection des aliments mettra à jour le Système automatisé de référence à l'importation (SARI) pour y inclure l'exigence relative à la licence aux termes du Règlement sur la salubrité des aliments au Canada (RSAC) pour les aliments manufacturés qui nécessiteront une licence RSAC le 15 juillet 2020.

À compter du 15 juillet 2020, de nouvelles exigences liées à la délivrance de licence, aux mesures de contrôles préventifs et à la traçabilité en vertu du Règlement sur la salubrité des aliments au Canada (RSAC) s'appliqueront aux entreprises dans le secteur des aliments manufacturés. Cependant, tel que mentionné dans la mise à jour sur les exigences du Règlement sur la salubrité des aliments au Canada du [7 avril 2020](#), l'ACIA ne donnera pas la priorité aux activités de conformité durant la pandémie.

La liste des codes SH touchés par cette mise à jour sera fournie le 15 juillet 2020.

Pour déterminer si vous devez obtenir une licence RSAC, consultez [l'Outil interactif sur les licences](#) sur le site Web de l'ACIA.

Nous vous remercions de votre loyauté. Si vous avez des questions, n'hésitez pas à communiquer avec C.H. Robinson pour en savoir plus.

*Our information is compiled from a number of sources that to the best of our knowledge are accurate and correct. It is always the intent of our company to present accurate information. C.H. Robinson accepts no liability or responsibility for the information published herein.*

